
A kiskunhalasi járványkórházzal kapcsolatos tervek a kormány előtt vannak

Vizsgálják a hasznosítási lehetőségeket
KISKUNHALAS Reagált a kor
mány a 2020-ban épült kis
kunhalasi járványkórház 
hasznosításának ügyében fel
tett ellenzéki kérdésre. Mint 
emlékezetes, a járványhelyzet 
miatt szerencsére már 2022- 
ben sem volt szükség a jár
ványkórházi egészségügyi fel
adatok ellátására.

A kiskunhalasi börtön ud
varán, egy elkerített részen 
építették fel 2020 áprilisában 
a modern, 150 beteg befoga
dására alkalmas, konténerek
ből álló járványkórházat, az
zal céllal, hogy ott kizárólag 
koronavírus-fertőzéses bete
geket kezeljenek. Fotó: Pozsgai Ákos

Vadai Ágnes, a DK ország- 
gyűlési képviselője írásbeli 
kérdéssel fordult a kormány
hoz. A Mik a terveik a kiskun- 
halasi járványkórházzal, ahol 
2021 decembere óta nem ke
zelnek covidos betegeket? cí
mű beadványra Rétvári Ben
ce, a Belügyminisztérium ál
lamtitkára válaszolt.

-  Tájékoztatom, hogy a kis
kunhalasi járványkórház 
épületének további hasznosí
tási lehetőségeit jelenleg vizs
gáljuk. A döntésről a későb
biekben tudunk tájékoztatást 
adni -  írta a parlament hon
lapjára is felkerült írásos vá
laszában Rétvári Bence. P. Á. Felvételünk a kórház átadását megelőzően készült
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